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Erdoğan: Suriye ile görüşmelerimizi bitirdik

Başbakan Recep Tayyip Erdoğan, 
New York’ta ABD Başkanı Barack 
Obama ile gerçekleştirdiği 1,5 
saatlik görüşmenin ardından 
kaldığı Pennisula Otel’de 
düzenlediği basın toplantısında, 
görüşmede Suriye konusu üzerinde 
de durduklarını belirterek, "Suriye 
yönetimiyle görüşmelerimizi kesmiş 
durumdayız.

Bu noktaya gelmek istemezdik ama 
Suriye yönetimi bizi böyle bir karar 
alma noktasına getirdi. Hele hele son 
olarak Türkiye’ye yönelik kara 
propaganda başlatmış olmaları son derece çirkindir. Suriye 
yönetimine, daha önce de açıkladığım gibi, artık güvenimiz 
kalmamıştır. Suriye yönetimiyle görüşmelerimizi kesmiş 
durumdayız. Bu noktaya gelmek istemezdik ama Suriye 
yönetimi bizi böyle bir karar alma noktasına getirmiştir" diye 
konuştu.

-SURİYE’YE YAPTIRIMLAR-

Başbakan Erdoğan konuşması şöyle sürdürdü:

"ABD’nin başlatmış olduğu yaptırımlar var. Bizim 
yaptırımlarımızın neler olabileceği noktasında Dışişleri
bakanlarımızı görevlendirdik ve çalışacaklar. Libya gibi 
olmayabilir, yaptırımlar her ülkeye göre değişir. Suriye’nin ki 
de farklı olacaktır. Ön hazırlıklarımız var ve bakanlarımız bu 
konuyu değerlendirecek. Türkiye’ye dönüşte konuyla ilgili 
geniş kapsamlı bir değerlendirme yapacağız. Suriye ile
kilometrelerce sınırımız var. Örfi, dini her yönden Türkiye’nin 
burada ön çekmesi, sağlıklı netice alabilmek açısından önem 
arz ediyor. Ayrıca daha önce Dışişleri bakanımın ziyaret ettiği 
Hatay kampına ben de gideceğim ve yerinde incelemelerde 
bulunacağım. Yaşam koşullarını görüp, kampa yönelik bir 
program açıklayacağız."

TERÖRE KARŞI ORTAK MÜCADELE SÜRÜYOR

Erdoğan ABD ile teröre karşı verdikleri ortak mücadelenin
sürdüğünü belirerek, işbirliğinin süreceğini ve Predatorler 
noktasında sıkıntı yaşanmayacağını, ABD yönetiminin bu 
konuya olumlu yaklaştığını söyledi.

Başbakan Erdoğan, ABD Başkanı Obama ile yaptığı 
görüşmenin ardından kaldığı Pennisula Otel’de düzenlediği 
basın toplantısında ABD ile teröre karşı verdikleri ortak 
mücadelenin sürdüğünü belirerek, işbirliğinin süreceğini ve 
Predatorler noktasında sıkıntı yaşanmayacağını, ABD 
yönetiminin Predator konusuna olumlu yaklaştığını söyledi.

Erdoğan, bir gazetecinin Predatorler için Obama’nın kongreden 
onay alıp alamayacağı konusundaki soruya, Obama’nın 
Predatorler konusuna olumlu yaklaştığını belirterek, 
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"Predatorler noktasında öyle zannediyorum ki sıkıntı 
olmayacak, çözmeye çalışacaklarını, gayret içinde olacaklarını 
belirttiler. Konuşulanlar olabilir, onların dışında yenilerini satın 
alabilir ya da kiralayabiliriz. Anlık istihbaratta zaten bir sıkıntı 
yok" yanıtını verdi.

-"TEYİT EDİYORLAR"-

Erdoğan, Mavi Marmara baskınıyla ilgili Türkiye’nin
haklılığını ortaya koyduğunu ancak yasal destek de 
beklediklerini belirterek, "Doğu Akdeniz’de gemilerimize 
yapılan saldırıda uğradığımız haksızlığı teyit ediyorlar" dedi.

-"ENGEL OLUNMAYACAK"-

Kıbrıs’ta Rumların petrol arama çalışmalarına engel 
olunmayacağını belirten Erdoğan, Türkiye’nin de bölgede 
arama çalışmalarına başlayacağını söyledi. Obama ile
gerçekleştirdikleri toplantının gayet güzel bir hava içinde 
geçtiğini anlatan Erdoğan, "ABD’nin Kuzey Irak’tan çekilmesi 
konusunda onların talebinden çok bizim taleplerimiz olacak. 
Bunlar da, çekilirken ellerindeki silahların ne yapılacağı 
hususudur. Bu taleplerimizi kendilerine bildirdik. PKK’yla 
mücadele konusunda talep listemiz vardı ve bunu da ilettik" 
diye konuştu.
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